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Barn- och Utbildningsnämndens sammanträde 2007-06-13 
§ 49 Rapport om utvärdering av elevhälsans organisation 
 
Vänsterpartiet har tagit del av den första utvärderingen av den nya organisationen av 
elevhälsan. 
Utvärderingen har koncentrerat sig på enbart det organisatoriska. Det finns inga entydiga svar 
på om den nya organisationen verkligen gör att elevhälsan fungerar bättre eller ens 
tillfredsställande. 
 
Det är anmärkningsvärt att man i utredningen påpekar att man i dagsläget inte har något 
helhetsgrepp över hur elevhälsan fungerar i kommunen. Det känns som en stor brist att 
helhetssynen försvunnit och att det inte finns något grepp över hur resurserna fördelas och om 
de barn, som är i behov av särskilt stöd, verkligen får det. Det verkar också som om de olika 
elevhälsoteamet har olika kriterier för hur de fördelar resurser, till exempel per antal barn på 
skolan eller efter behov. 
 
Socialdemokraterna och Vänsterpartiet efterlyste en nu utvärdering där också lärare, föräldrar 
och elever får ge sin syn på hur elevhälsan fungerar. Vi fick ett löfte av den borgerliga 
majoriteten att en sådan utvärdering skulle ske under hösten. Vi i Vänsterpartiet ser fram emot 
en sådan utvärdering. Förstå då kan vi bedöma hur den nya organisationen fungerar och om 
stödet till våra elever fungerar på ett tillfredsställande sätt. 
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